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Legutoljára a megválasztása elõtti 
hetekben beszélgettünk itt, a A kar megalakulásakor adódtak feszültségek a két telephelyen 
Fõiskolai Tükörben. Az azóta eltelt dolgozó kollégák között. Ezeket kezelni komoly vezetõi 
két év alatt milyen sikereket kihívás. Hol tart ma az integrációs folyamat?
könyvelhetett el a kar?

Közeledik a felvételi idõszaka. A 
fõiskola legkeresettebb szakja 
épp a GTFK-n levõ 
gazdálkodási szak. A hallgatói 
létszám növekedése hogyan 
hat a képzés színvonalára?

Hamarosan új épületbe 
költözik a kar. Azon kívül, 

hogy több terem áll az oktatás 
rendelkezésére, milyen infrastrukturális vagy egyéb 
fejlesztések várhatók a közeljövõben?

A legnagyobb sikernek épp a kar 
létrejöttét tartom. Akkor még csak a 
papír szerint léteztünk, és a közös célok 
sem igazán formálódtak. Mára a 
köztudatban vagyunk, és nemcsak a 
fõiskolaiban, hanem a térségében és az 
országos szakmaiban is. Sikerült a 
szakjainkat igen vonzóvá tenni, az ide 

jelentkezõk száma országosan kiemelkedõ volt az elmúlt két évben. 
Természetesen tudom, hogy ez nemcsak a mi érdemünk, sõt 
elsõsorban annak volt köszönhetõ, hogy térségünkben az elmúlt 40 
évben a többi kar elõdjei képeztek szakembereket, a gazdálkodási 
szakemberek, a humán erõforrás képzése, továbbképzése hiányzott, 
és az 1980-as évektõl ezt a hiányt még a másutt képzett, megyei 
származású szakemberek elvándorlása is sújtotta. 
A kar képzési profiljának kiteljesedését is fontos eredménynek 
érzem. Noha kevés a fõállású oktatónk, kínálatunk azt a képzési 
modellt követi, amelyet az integráció alapdokumentumaiban 
olvashattak a hallgatók is. Vannak szakirányú továbbképzési 
szakjaink, folytatódnak a Képzési és Továbbképzési Intézeten belül Ha jól emlékszem, egy érdekházassághoz  hasonlítottam a 
a mi munkánkat kiegészítõ OKJ-s tanfolyamaink, és épp most helyzetünket, amiben az egymás értékeinek tisztelete és a tolerancia 
fogadta el az intézményi tanács három akkreditált felsõfokú képzés pótolhatja az érzelmeket. Ma már nem az érzelmeket, hanem az egy 
alapításának és indításának a tantervét. Kötöttünk együttmûködési családhoz tartozást kérdezhetné, mert úgy érzem inkább az illik 
megállapodásokat hazai és külföldi egyetemekkel. ránk. Természetesen a családban sem mindenki egyforma, viták is 

lehetnek, de az összetartozásunkat, úgy gondolom, már nem 
veszélyezteti a válás. Vezetõként nehéz egyszerre türelmesnek, 

következetesnek lenni, és új terveket 
megvalósítani. Sokszor kellett 
ütköznöm karon belül és kívül 
is. Egyet azonban az idõ majd 
biztosan bizonyítani fog: a jó 
szándékomat és a fõiskola 

A jel ent  nag yon  meg  kel l érdekeinek szolgálatát. 
becsülni. A jelentkezési arány  és 
a felvettek nagy létszáma nagy 
felelõsséget ró ránk. Részben a már 
említett szakemberhiány pótlásával az esélyt kell megadni a 
térségnek, hogy az uniós lehetõségeket ne veszítsük el már a 

Nagyon sokat jelent nekem mindkét régi épület. Az egyikben 
kezdõdött a pályám, a másik befogadott és lehetõséget adott. Az 
újtól természetesen azt várom, hogy jobb, komfortosabb lesz, de 
fenntartásaim is vannak. Ma még kicsinek tartom azt a részt, ahová 
mi költözhetünk. A tanári karnak lesznek irodái, de nincsenek a nagy 
létszámunkhoz elõadóink. Az eredeti épület is zsúfoltnak tûnik 
számomra. A terveinkhez hozzátartozik az életen át tartó tanulás 
lehetõségeinek megteremtése, így visszavárjuk azokat, akik 
alapszakjukat nálunk végezték, és egy olyan továbbképzési helyet 
szeretnénk biztosítani, aminek alapja lehet a mostani Rákóczi úti 
épület, ahol majd az akkreditált felsõfokú képzésekre, a szakirányú 
továbbképzésekre, a tanfolyamokra és egyéb, akár bentlakásos 
átképzésekre is fontos hangsúlyt fektetünk.

(béta)

pályázások idõszakában. Másrészt a hallgató az integrált fõiskola 
legnagyobb kincse, mert bennünket az éltet. Harmadrészt a felvételi 
rendszer megváltoztatásának folyamatos híre az idõsebb generációt 
veszélyeztette, akik ezáltal potenciális munkanélküliekké válhattak 
volna, annak ellenére, hogy alkotó korszakuk legértékesebb éveiben 
járnak. Nos ezért vállaltuk és vállaljuk a nagy létszámot. Másrészt 
jogos a félelem, hogy tudjuk-e a színvonalat garantálni? Minden 
rosszban van valami jó. Kénytelenek voltunk új módszereket 
kipróbálni, a hiányzó tanári kart a saját bevétel terhére bõvíthettük, 
így teremtve meg azt, hogy a tanszékeink ne virtuálisak legyenek, 
hanem oktatókkal rendelkezzenek. Harmadrészt a külsõ 
óraadóinkat a szakma legjobbjai közül kérhettük fel, így hallgatóink 
elsõ kézbõl kapnak használható tananyagot. 

Beszélgetés dr. Láczay Magdolnával a GTFK kari fõigazgatóasszonyával

Nyíregyházi siker Gyõrött

A Széchényi Egyetem adott otthont a hétvégén az 
Országos Pénzügyi Esettanulmányi versenynek. A 
Gyõrött rendezett szakmai megmérettetést a 
Nyíregyházi Fõiskola csapata nyerte.

A Nyíregyházi Fõiskola Gazdasági és Társadalomtudományi 
Karának négy végzõs, gazdálkodási szakos hallgatóból álló 
csapata végzett az elsõ helyen, megelõzve a Budapesti 
Közgazdaságtudományi és Államigazgatási, a Szent István, 
a Széchenyi István Egyetemek és a Budapesti Gazdasági 
Fõiskola csapatát. A nagy sikert elért csapat tagja volt Kiss 
József, Juhász Viktória, Szanicza Csaba és Tószegi Tímea. A 
hallgatók munkáját segítette, a versenyen a csapattal volt a 
fõiskola Pénzügyi és Számviteli Tanszékének vezetõje: dr. 
Gyuricsku Kálmán, fõiskolai tanár. A felkészítõ tanár 
Paluska Ferenc volt. A Nyíregyházi Fõiskola négy karára 
közel 300 szakra, szakpárra és képzési formára nyújthatják 
be a jelentkezésüket az érdeklõdõk. Az intézmény a 
megszokott képzések mellett az idén elõször gépészmérnöki 
szakot is indít.

(E P)

Közelmúltban a 111-es teremben tartották, a 
Mûvelõdéstudományi és Felnõttképzési Tanszéken tanító 

tanárnõ Phd. intézményi vitáját.Nagy Edit 

Hazám hazája Európa
A Nyíregyházi Fõiskola csapata második lett az 
országos döntõben

A roppant értékes második helyet szerezte meg a 
Nyíregyházi Fõiskola csapata a „Hazám, hazája 
Európa” c. vetélkedõ mezõtúri országos döntõjében.

A versenyen a hazai agrár egyetemisták és fõiskolások, 
valamint a határon túli magyar egyetemisták együttesei 
vettek részt. A Nyíregyházi Fõiskola Gazdaságelméleti 
Tanszékét (tanszékvezetõ: dr. Filep Gyula, tantárgy: EU-
integráció, tantárgyfelelõs: dr. Almásy Sándor) a Kvancz 
Orsolya, Simon Annamária, Tóth Adrien összeállítású 
csapat képviselte, és mindössze egyetlen ponttal elmaradva 
a 123 pontos Budapest Állatorvosi Egyetem csapata 
mögött a második helyen végzett.

A nem agrár témakörre szakosított csapat fölényesen 
megelõzte az elsõ helyezetten kívül az összes 
agráregyetemi együttest, ugyanakkor külön elismerést 
érdemel, hogy függetlenül a rendkívül nehéz felkészülési 
körülményektõl, a Nyíregyházi Fõiskola Beregszászi 
kihelyezett tagozatának csapata (Dancs Karolina, Nagy 
Zsuzsanna és Szûcs Zsolt) elsõ lett a határon túli magyar 
csapatok között, és megelõzött számos magyar 
agrártudományi egyetemi együttest az összesített 
harmadik helyével.

(K M)

Felezõbál volt

A Gazdasági és Társadalomtudományi Fõiskolai Karon 
február végén tartották a már hagyományos Felezõbált. A 
programot a II. évfolyamos közgazdász szakos hallgatók 
szervezték. A Rákóczi úti épület kollégiumának éttermében 
rendezett bálon a vacsora után hajnalig a Dimenzió együttes 
zenéjére rophatták a jelenlévõk. (Sipeki Péter fotói.)

Lengyelországi 
kapcsolatteremtés

A  G T F K  k a r a  r é g i  
kapcsolatot ápol a Krakkói 
E g y e t e m m e l .  A  
lengyelországi intézmény 
meghívására február 24-
tõl egy hére 10 hallgató 
utazhatott oda. A kari HÖT 
t a g j a i  K r a k k ó b a n  
l á t o g a t á s t  t e t t e k  a  
Krakkowi Televízióban 
majd  ta lá lkoz tak  az  
egyetem vezetésével.  
Megtekintették a FRAPOL Vállalatot és találkoztak az ottani 
Vezetéstudományi és Marketing Tanszék vezetõivel. 
Megnézték az Ausvitz Múzeumot és a wieliczkai sóbányát. A 
közeljövõben a tervek szerint a vendéglátók látogatnak el 
Nyíregyházára. 
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